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Besluit 
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de VVD-fractie vast te 
stellen 
2. De beantwoording aan te bieden aan de raad 
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken. 
 

Inleiding 
Per brief die wij op 12 december 2022 ontvingen heeft Eva Sipman van de 
VVD-fractie uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld 
over AED Deventer. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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Vragen AED Deventer 
 
In het programma BOOS van 8 december jongstleden is aandacht aan stichting AED 
beheer Nederland en Stichting AED beheer Deventer. Deze stichting zou onder 
andere niet functionerende AED’s1 leveren. Op de website van hartslagnu.nl zijn het 
merendeel van de door deze stichting geleverde apparaten afgemeld, omdat deze 
niet voldoen aan de eisen. Op basis van krantenberichten lijkt het erop dat ook de 
gemeente Deventer zaken doet met deze partij (in ieder geval vanuit WIJDeventer) 
en dat de stichting als partner staat vermeld van de Deventer Doet pas.  
AED’S kunnen levens redden. Daarvoor moeten ze wel echt betrouwbaar zijn.  
De fractie van de VVD Deventer heeft daarom de volgende vragen: 
 
1. Is het College bekend met de uitzending van BOOS? 
2. Kan het College aangeven hoeveel AED’s in Deventer, gefinancierd vanuit 
 subsidies van de gemeente, of direct op kosten van de gemeente zijn 
 aangeschaft?  
3. En kan het College aangeven welk van deze apparaten nu nog voldoen aan alle 
 eisen die gesteld worden aan een AED. 
4. Is het College het met ons eens dat partners van de Deventer Doet Pas 
 betrouwbaar moeten zijn? Controleert de gemeente hier ook op en wat 
 gebeurt er als een partner niet (langer)betrouwbaar blijkt te zijn? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Eva Sipman 
VVD Deventer 
 

 
1 AED = een Automatische Externe Defibrillator is een draagbaar apparaat dat het hartritme weer kan 
herstellen bij een hartstilstand. Dit gebeurt door het geven van een elektrische schok.  
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Beste mevrouw Sipman,

In uw brief die wij op 12 december jl. ontvingen hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld 
over AED Deventer. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 

Is het College bekend met de uitzending van BOOS?

Antwoord
Ja, het college is bekend met de uitzending van BOOS.

Vraag 2
Kan het College aangeven hoeveel AED’s in Deventer, gefinancierd vanuit subsidies van de gemeente, of 
direct op kosten van de gemeente zijn aangeschaft? 

Antwoord
Voor de zomer is duidelijk geworden dat de stichting AED Deventer haar AED-beheer niet uitvoert in 
overeenstemming met de algemene voorwaarden van HartslagNu, het landelijk reanimatiesysteem en 
oproepsysteem (zie raadsmededeling Voorstel overdragen opdracht tot beheer en onderhoud AED’s van 14 
juli 2022). De gemeente heeft geen wettelijke taak met betrekking tot het AED-beheer. Het college hecht 
echter waarde aan een dekkend netwerk van goed werkende AED’s die zijn aangemeld bij HartslagNu en 
heeft daarom de Stichting AED in het verleden een subsidie verleend als bijdrage in het onderhoud. Hiermee 
is een bijdrage geleverd aan het aanschaffen, het beheer en onderhoud van 40 AED’s. 

Nu niet alle AED’s door Stichting AED Deventer goed onderhouden zijn, heeft de gemeente bijgedragen aan 
het tot stand komen van een oplossing door in juli 2022 de Vereniging EHBO Colmschate €10.000 subsidie te 
verlenen voor de aanschaf, het beheer en het onderhoud van AED’s, het opleiden van burgerhulpverleners en 
het geven van voorlichting. Zij heeft dit voortvarend aangepakt. 

Vraag 3
En kan het College aangeven welk van deze apparaten nu nog voldoen aan alle eisen die gesteld worden aan 
een AED.



Antwoord
Op basis van de inventarisatie en de oplossingen die Vereniging EHBO Colmschate in opdracht van de 
gemeente uitvoert, hierbij de stand van zaken op 16 december 2022:

 Aan alle eisen voldoen op dit moment 9 AED’s. Zij functioneren, zijn 24/7 bereikbaar en aangemeld bij 
HartslagNu. 

 8 AED’s functioneren maar zijn niet 24/7 bereikbaar en kunnen daarom niet worden aangemeld bij 
HartslagNu. Deze hangen binnen bij o.a. sportverenigingen, huisartsen, GGD, buurthuizen, 
woonzorgcentra.

 8 AED’s zijn in eigendom van Stichting AED Beheer Nederland/Deventer. Samen met de 
woningbouwverenigingen/ Vereniging van Eigenaren waar deze AED’s hangen wordt onderzocht of de 
AED’s functioneren en worden afspraken gemaakt m.b.t. het z.s.m. voldoen van deze AED’s aan alle 
eisen.

 1 AED in het Stadhuis is alleen bij openingstijden van het Stadhuis bereikbaar maar is via BHV 
aangemeld bij HartslagNu. 

 Er zijn 4 AED’s opgegeven door Stichting AED Beheer Nederland/Deventer die niet blijken te bestaan. 
Door Vereniging EHBO Colmschate worden deze, indien wenselijk, alsnog geplaatst. 

 De overige AED’s zijn aangeschaft door buurtverenigingen/bewonersgroepen die zelf het beheer en 
onderhoud doen of hebben geregeld via een bedrijf. 

Vraag 4
Is het College het met ons eens dat partners van de Deventer Doet Pas betrouwbaar moeten zijn? Controleert 
de gemeente hier ook op en wat gebeurt er als een partner niet (langer)betrouwbaar blijkt te zijn?

Antwoord
De Stichting Beheer AED Nederland/Deventer is en was geen partner van de Deventer Doet Pas. Zie: 
Overzicht ondernemers - Dé Deventer Doet pas (dedeventerdoetpas.nl)

De partners van de Deventer Doet Pas moeten betrouwbaar zijn. De controle daarop is belegd bij Deventer 
Doet die hierbij samenwerkt met het Steunpunt Mantelzorg Carinova en Groupcard. Groupcard is 
verantwoordelijk voor de technische/digitale ondersteuning van de Deventer Doet Pas en zorgt samen met 
Deventer Doet ervoor dat steeds meer lokale partners zich verbinden aan de Deventer Doet Pas. 

De controle op de betrouwbaarheid van partners vindt plaats door middel van:
1. Controle bij de kamer van Koophandel
2. Persoonlijke gesprekken
3. Bij het niet voldoen aan de gemaakte afspraken, die worden vastgelegd in een overeenkomst met 

rechten en plichten, wordt de samenwerking met de betreffende partner gestopt.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König

https://dedeventerdoetpas.nl/ondernemers/
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